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FAU ved Otta ungdomsskole er bedt om å komme med en uttalelse i forbindelse med arbeidet 
med ny skole- og barnehagestruktur.  

 

Med tanke på svært kort høringsfrist og lite rom for involveringsprosesser, vil FAU 
understreke at hvis andre foresatte til elever ved OUS er uenige i denne uttalelsen, så kan 
den enkelte sende inn sine høringsinnspill innen 16/6-20. 

 

FAU har først og fremst hatt fokus på barnets beste. Det er et klart flertall for å bygge en ny 
skole, noe som da utelukker alternativ 0 og 1. FAU er bekymret for hva skolealternativene på 
Nyhusom vil ha å si for fremtidig kommuneøkonomi, da skisserte driftsutgifter vil kunne 
påvirke Otta ungdomsskole i negativ retning med tanke på klasse/gruppedelinger, mulighet til 
å tilby ulike valgfag og lignende. Uttalelsen fra FAU er basert på både pedagogiske og 
fremtidige økonomiske hensyn som er skissert i saksframlegget som ble publisert 9/6-20. 

Flertallet i FAU støtter kommunedirektørens innstilling om å bygge ny skole på Elvebakken, 
men ønsker å understreke at det er viktig å sørge for at et felles uteområde mellom barne- og 
ungdomsskolen ivaretar et trygt og godt psykososialt læringsmiljø, både for de minste barna 
og elevene på ungdomsskolen.   
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